
PROTOKÓŁ NR XXVIII/17 

Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lutego 2017 roku o godz. 9:00  

w Sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

 

W sesji uczestniczyli: 

1. Radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 

2. Skarbnik, radca prawny, 

3. Kierownicy referatów Urzędu Miejskiego, 

4. Sołtysi wiosek z terenu Gminy Bojanowo, 

5. Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy Bojanowo, 

6. Radni Rady Powiatu Rawickiego, 

7. Przedstawiciel lokalnych mediów, 

8. Dyrektorzy szkół i przedszkoli. 

9. Prezes Powiatowego Szpitala w Rawiczu. 

10. Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Rawiczu. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Otwarcia XXVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie dokonał  przewodniczący, pan Jarosław 

Bartkowiak, po czym stwierdził, że na 15-osobowy skład Rady w sesji uczestniczy 12 radnych, 

jest ona zatem władna obradować i podejmować prawomocne uchwały. Przewodniczący 

zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są zapytania bądź propozycje zmian. Zmian 

nie wniesiono; w związku z powyższym porządek XXVIII sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXVIII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3. Przyjęcie protokołu nr XXVII/17 z sesji odbytej w dniu 31 stycznia 2017 roku. 

4. Zapytania radnych. 

5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym i o wydanych 

zarządzeniach. 

7. Informacja na temat opieki zdrowotnej na terenie Gminy Bojanowo. 

8. Informacja na temat bezrobocia na terenie Gminy Bojanowo. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 

ścieków, 

2) zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej Filialnej w Trzeboszu, 

3) zmiany Uchwały Nr XXIII/157/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 września 

2016 r. w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy Bojanowo 

na dofinansowanie kosztów wymiany źródła ciepła w budynkach mieszkalnych                   

i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo, 

4) zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

11. Wolne głosy i wnioski. 

12. Zakończenie. 

 



Wszyscy radni przyjęli jednogłośnie porządek obrad. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu nr XXVII/17 z sesji odbytej w dniu 31 stycznia 2017 

roku. 

 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się 31 stycznia 2017 roku nie wniesiono 

uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący obradom zaproponował aby powyższego 

protokołu nie odczytywać. Za propozycją pana Bartkowiaka głosowali wszyscy obecni na sesji 

radni – 12 głosów „za”. W związku z powyższym protokół z XXVII sesji Rady Miejskiej 

w Bojanowie przyjęto bez odczytywania. 

 

Do pkt. 4. Zapytania radnych. 

 

Radny Wodecki zapytał czy jest odpowiedź z Inspektoratu Ochrony Środowiska na jego pytanie 

sprzed dwóch miesięcy dotyczące emisji dymu z zakładu TEXTMAR. Pan Przewodniczący 

odpowiedział, że żadna informacja do Niego na ten temat nie dotarła. 

 

Do pkt. 5. Informacja przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawił zebranym na sesji informację 

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Do pkt. 6. Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy w okresie międzysesyjnym 

i o wydanych zarządzeniach.  

 

Ze względu na nieobecność Pana Burmistrza, Pan Przewodniczący przeszedł do punktu nr 7. 

 

 Do pkt. 7. Informacja na temat opieki zdrowotnej na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Na XXVIII sesji Rady Miejskiej obecny był  pan Tomasz Paczkowski, prezes Powiatowego 

Szpitala w Rawiczu. Przedstawił statystyki udziału pacjentów z gminy Bojanowo 

w hospitalizacji, ambulatoryjnej opiece specjalistycznej, pogotowia a także nocnej 

i świątecznej opiece zdrowotnej. Przedstawił także najbliższe plany na przyszłe lata. Informację 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Prezes poinformował, że zwrócił się do wszystkich gmin powiatu rawickiego i gmin 

sąsiadujących (Wąsosz, Jemielno) z prośbą o wsparcie finansowe na zakup sprzętu 

medycznego. Gmina Wąsosz uchwaliła jednogłośnie o wsparciu szpitala w kwocie 40.000 zł, 

która przeznaczona ma być na doposażenie bloku operacyjnego. 

Szpital czeka modernizacja. Remontu przede wszystkim wymaga blok operacyjny. Termin 

realizacji to 31.12.2017 roku, jednak termin ten jest zbyt krótki, ponieważ pozyskanie środków 

w tym czasie będzie trudne. Zwrócił także uwagę na braki kadrowe w szpitalu. Szpital stale 

poszukuje nowych lekarzy na chirurgię i oddział ginekologiczny. 

Zapytanie Radnego Tomasza Woźniczki „Czy szpital rawicki spełnia wymagania żeby wejść 

do sieci szpitali?”. Prezes Paczkowski odpowiedział, że spełniają wymagania wynikające             

z projektu reformy szpitalnictwa aby wejść do sieci szpitali. 



Zapytanie Radnego Morysona „Czy 40.000 zł. Przekazane przez Gminę Wąsosz na zakup 

sprzętu dla szpitala dotyczy tylko Gminy Wąsosz czy również Gminy Jemielno oraz jaki jest 

odsetek pacjentów z Gminy Wąsosz leczonych w Szpitalu w Rawiczu?”. 

Prezes odpowiedział, że przekazana kwota dotyczy tylko Gminy Wąsosz oraz, że liczba 

pacjentów z tej Gminy przyjmowana przez szpital jest porównywalna do ilości pacjentów            

z Gminy Bojanowo. 

Zapytanie Radnej Jagodzik „ Ilu ortopedów pracuje w szpitalu Rawiczu?” 

Pan Paczkowski odpowiedział, że dwóch lekarzy jest zatrudnionych w Poradni Ortopedycznej. 

  

Do pkt.8. Informacja na temat bezrobocia na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Na XXVIII sesji Rady Miejskiej obecny był pan Kazimierz Maciaszek Dyrektor PUP                    

w Rawiczu. Przedstawił informację o poziomie bezrobocia na terenie miasta i gminy Bojanowo 

w 2016 roku. Informację stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Pan Maćkowiak zadał pytanie jakie są poszukiwane zawody na rynku pracy i czy Urząd Pracy 

ma kontakt ze Szkołami Zawodowymi, w celu wskazania kierunku kształcenia zawodu. 

Pan Maciaszek odpowiedział, że na stronie Urzędu Pracy jest Barometr Zawodów, który jest 

co roku nowelizowany w zależności jakie jest zapotrzebowanie na rynku pracy. W naszym 

powiecie poszukiwani są między innymi stolarze, tapicerzy, informatycy. 

Odnośnie kontaktu ze szkołami powiedział „Jesteśmy w kontakcie ze szkołami. Nie zawsze są 

fachowcy i ramy programowe do kształcenia nowych zawodów. Szkoły zachęcają, reklamują 

te kierunki które są w stanie uruchomić”. 

Pan Maćkowiak zadał kolejne pytanie odnośnie planowanego otwarcia zakładu przez firmę 

ANIMEX „Czy było zapytanie od właścicieli firmy , czy znajdą tylu ludzi do pracy w naszym 

powiecie ?” 

Pan Maciaszek odpowiedział „Było zapytanie czy mamy tylu wędliniarzy, masarzy itd. Jeżeli 

inwestor wybierze nasz rynek pracy czyli Rawicz to jako instytucja rynku pracy będziemy 

musieli podjąć wszelkie możliwe działania, żeby zapewnić tych pracowników, będzie trzeba 

szukać pracowników także w sąsiednich powiatach. Może być też kwestia druga, że zatrudnieni 

dotychczas w małych zakładach mięsnych, zachęceni finansowo przejdą do nowo otwartego 

zakładu”. 

Pan Gurdak zapytał czy w tym roku przewidziana jest pomoc finansowa na kurs Prawo Jazdy 

B A C. Dyrektor PUP w Rawiczu odpowiedział, że jeżeli jest to osoba bezrobotna to ma prawo, 

z tym że preferuje się te osoby, które po ukończeniu takiego kursu i otrzymaniu uprawnień maja 

zapewnione u pracodawcy zatrudnienie. Powiedział także, że środki z funduszu pracy są 

środkami publicznymi i muszą być wydawane celowo i efektywnie. 

Pan Wodecki zabrał głos i stwierdził, że największy odsetek bezrobocia jest wśród ludzi 

młodych. Nie mają perspektyw i wyjeżdżają co grozi starzeniem się społeczeństwa. Zadał 

pytanie czy Urząd Pracy ma jakieś pomysły,  sposoby żeby tych ludzi zaktywizować zawodowo 

żeby pozostały na miejscu. Pan Maciaszek odpowiedział, że to jest problem generalny. 

Wydawane są duże środki na aktywizację ludzi młodych do 30-tego roku życia. Duże kwoty 

wydawane są na staże i programy aktywizacji dla bezrobotnych. Powiedział, że „Żyjemy                   

w wolnym kraju i każdy może podjąć pracę tam, gdzie chce. Głównym kryterium zatrzymania 

jest wynagrodzenie”. 

 

 

 



Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) Zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. 

Pan Maćkowiak zapytał „Ilość zużytej wody w roku 2015, 2016 wzrasta czy maleje?” 

Pan Dudziak odpowiedział, że nastąpił wzrost. 

Pan Maćkowiak  zapytał, czy ZWiK korzysta z obniżonych cen energii wynikających                      

z podpisania umowy przez Gminę Bojanowo z dostawcą energii. 

Pan Dudziak odpowiedział, że korzystają również z dostaw energii po tańszej cenie ale 

oszczędności z tego wynikające są niższe niż oczekiwano. Kierownik dodał, że wystąpił do 

dostawcy energii o zwiększenie mocy ponieważ tego wymaga poprawne funkcjonowanie 

przepompowni. 

Radny Woźniczka spytał się, czy tak wysoka podwyżka cen wody i ścieków jest konieczna ? 

Pan Dudziak odpowiedział, że wzrosły koszty utrzymania ZWiK ponieważ muszą 

odprowadzać podatek od nieruchomości do Gminy i jest to kwota 100.000zł. Podwyżka jest 

wynikiem kalkulacji kosztów utrzymania zakładu. 

 Uchwałę podjęto 9 głosami „za”, 3 osoby „wstrzymały się”- Klimasz Dariusz, Woźniczka 

Tomasz, Nadrowski Piotr (nieobecni radni: Józef Czerwiński, Maciej Jagodziński, Tomasz 

Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lutego 2017 roku w sprawie 

zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  

została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

2) Zamiaru likwidacji Szkoły podstawowej Filialnej w Trzeboszu. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie.  Uchwałę podjęto 11 głosami „za”, 1 osoba ”wstrzymała się”-Miekisz Sebastian 

(nieobecni radni: Józef Czerwiński, Maciej Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady 

Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lutego 2017 roku w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej Filialnej w Trzeboszu została podjęta i stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 

 

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

3) Zmiany Uchwały Nr XXII/157/16 Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 

września 2016 roku w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji celowych 

z budżetu Gminy Bojanowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródła ciepła 

w budynkach mieszkalnych i lokalach położonych na terenie Gminy Bojanowo. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Józef Czerwiński, Maciej 

Jagodziński, Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lutego 2017  

roku w sprawie  została podjęta i stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 



 

 

 

Do pkt. 9. Podjęcie uchwały w sprawie: 

4) Zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok. 

 

Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Bojanowie. Pani Skarbnik poinformowała, że do projektu uchwały  w sprawie zmiany 

budżetu na 2017r. omawianego na posiedzeniu Komisji zostały wprowadzone przeniesienia 

między paragrafami w planie finansowym Ośrodka Pomocy Społecznej w Bojanowie, zgodnie 

z zapotrzebowaniem oraz został zwiększony plan dochodów i wydatków zgodnie                              

z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego. Jest to dotacja celowa przeznaczona na 

realizację zadań związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny. 

Uchwałę podjęto 12 głosami „za” (nieobecni radni: Józef Czerwiński, Maciej Jagodziński, 

Tomasz Wałkiewicz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 24 lutego 2017 roku 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok zastała podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

protokołu. 

 

Do pkt. 10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

 

Nie było pytań. 

 

Do pkt. 11. Wolne głosy i wnioski. 

 

Głos zabrał Przewodniczący OSP Kawcze pan Jan Stachowiak , który podziękował Gminie 

Bojanowo za dotację w kwocie 51.000zł na nowy samochód, który otrzymało OSP Kawcze. 

Cena nowego samochodu wyniosła 172.077zł. Obecnie samochód jest przygotowywany                

i z dniem 1 marca będzie wprowadzony do działań operacyjnych. Poinformował, że stary 

samochód został przekazany do OSP Gościejewice. 

Radny Maćkowiak skierował wniosek do Radnych Powiatowych w sprawie drogi Bojanowo - 

Sowiny i prosił o ponowną interwencje w Zarządzie Powiatu, ponieważ wcześniejsze 

uzupełnienia pobocza tłuczniem nie zostało do końca wykonane. 

Pan Bijak odpowiedział, że już w tamtym roku  interweniował w Starostwie i po tej interwencji 

Rejon Dróg zaczął robić, ale nie zrobił jej należycie. Zostaną przekazane do Starostwa zdjęcia   

i ponownie wystąpią o naprawę, aby droga ta była „bardziej przejezdna”. 

Pan Bijak poinformował także zebranych na sesji, że zmieniła się ustawa o Jednostkach 

Doradztwa Rolniczego. W związku z tą zmianą nastąpiły zmiany kadrowe, jest trzech nowych 

dyrektorów , nie są to ludzie z zewnątrz są to pracownicy Doradztwa Rolniczego. Decyzją 

nowej Pani Dyrektor zostały zlikwidowane Centra - między innymi w Gołaszynie. Wszystkie 

zadania, którymi zajmowało się do tej pory Centrum zostały przypisane do zadań Zespołu 

Powiatowego. W związku ze zmianami zwolniły się lokale, zostały one przystosowane na 

biura, które można wynająć. 

Wniosek złożył także  Pan Klimasz odnośnie drogi od Klapowa do Gościejewic. Otrzymał 

informację, że droga jest zalana i nieprzejezdna. Głos na ten temat zabrał Pan Maćkowiak, że 

dzień wcześniej interweniował w tej samej sprawie i rozmawiał z Panem Henrykiem 

Adamczykiem, który był już na miejscu sprawdzić sytuację i  zostanie naprawiony przepust. 



Pan Wiesław Ceglarek poinformował, że na stronie internetowej Starostwa Powiatowego 

w Rawiczu znajduje się  wzór wniosku i informacje  dotyczące utylizacji azbestu, oraz aby tą 

informację rozpropagować na terenie Gminy Bojanowo. 

 

 Do pkt. 12. Zakończenie. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący Rady, dziękując wszystkim za 

przybycie, zamknął XXVIII sesję Rady Miejskiej w Bojanowie o godzinie 10:35. 

 

Protokolant: 

Marzęcka Monika 

Młodszy referent 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

   Reprezentacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

      podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

 

11 luty 2017 r. zawody narciarskie o Puchar Burmistrza Bojanowa w Lądku Zdrój, 

15 luty 2017 r. udział w pogrzebie pana Jana Sierpowskiego Radnego Powiatu,  

20 luty 2017 r.  udział w Zebraniu Sprawozdawczym OSP Golinka, 

21 luty 2017 r. udział w pracy Komisji Stałej Rady Miejskiej, 

22 luty 2017 r.  udział w I Turnieju Bowlingu Miłośników Śliwki Bojanowskiej. 

 


